
Spørsmål til Ordførar i Alver kommune 

 

 

Spørsmål vedk. biblioteket på Frekhaug 

 

Ein er kjent med at biblioteket på Frekhaug skal flytta grunna ombygging. Det 

vert sagt at biblioteket skal inn i inngangspartiet i kommunehuset på Frekhaug. 

Saka reiser fleire spørsmål; 

1) Kor tid sa utleigar opp leigavtalen med kommunen? 

2) Korleis skal bibliotektenesta organiserast i ei slik kriseløysing? 

3) Skal biblioteket på Frekhaug inn i eit av dei nye bygga som er planlagt i 

senteret? 

4) Kor lang tid skal biblioteket på Frekhaug vera utan tilfredstillande 

lokaler? 
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